
 
 

 

 

Schriftelijke vraag aan het college  
(Art. 33, Reglement van Orde)  
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     2021         Aan de voorzitter van  

de raad van de gemeente Hulst 

 

Datum 

25 november 2021 

Indiener(s)HulstPLUS  

    

Onderwerp: 

Voetpad stadspark 

Portefeuillehouder: 

 

Vraag: 

- Is het college bereid in het stadspark een apart voetgangerspad aan te leggen, zodat oudere 

inwoners uit de binnenstad rustig en zonder risico's om ondersteboven te worden gereden, hun 

ommetje kunnen maken? 

- Is het college bereid de uit het park verdwenen picknicktafels en bankjes weer terug te plaatsen? 

 

Aanleiding voor de vraag: 

Veel oudere inwoners uit de binnenstad wandelen dagelijks om in beweging te blijven. Een mooi 

rondje is daarbij de route door het Stadspark. De paden die daar liggen worden echter ook intensief 

gebruikt door fietsers, e-bikers en scooters. Velen van hen hebben geen bel of nemen niet de 

moeite om te bellen, zodat wandelende ouderen worden opgeschrikt door plotseling voorbij 

razende tweewielers. Het gevolg is dat ouderen besluiten dan maar niet dat ommetje te maken. 

De oplossing is de aanleg van een apart voetpad. Voor een deel liggen er in het park al twee paden, 

dus is het een kwestie van aanvullen, zodat er twee paden liggen en de voetgangers van de andere 

gebruikers gescheiden kunnen worden.  

Onlangs is er in het park wel een nieuwe skatebaan aangelegd voor de jeugd. Prima, maar er moet 

ook oog zijn voor de ouderen. De realisering van een apart voetpad zou passen in het beleid om 

eenzaamheid onder ouderen te bestrijden 

In het park zijn ook de laatste picknicktafel en bankjes onlangs weggehaald. Daar konde ouder 

wandelaars onderweg even rusten. Wij hopen dat dit parkmeubilair weer terug  komt. 

 

Indiener(s), 

Eugene Verstraeten, Jos van Eck 

  

 

 

 

 

 


